
 

Izvještaj sa javnih rasprava 
 

u vezi sa Nacrtom Odluke o Budžetu Opštine Bar za 2023. godinu  
(u dijelu tekućeg budžeta) 

 
 
Odlukom o utvrđivanju Nacrta Odluke o budžetu Opštine Bar za 2023. godinu, Predsjednik 
opštine utvrdio je Nacrt Odluke o budžetu Opštine Bar za 2023. godinu, u trajanju od 15 dana, 
počev od 29.11.2021. godine. 
 
U skladu sa Odlukom o učešću lokalnog stanovništva u vršenju javnih poslova („Sl.list CG-
opštinski propisi“, br. 24/21 od 28.07.2021.g.), Nacrt Odluke o Budžetu Opštine Bar za 2023.g. 
dostavljen je svim mjesnim zajednicama i objavljen na zvaničnom sajtu Opštine Bar www.bar.me.  
Takođe u skladu sa članom 16 navedene odluke učesnici na javnim raspravama popunjavali su 
evaluacione listiće radi ocjenjivanja kvaliteta i uspješnosti javne rasprave.  
 
Na održanim javnim raspravama predstavnici Sekretarijata za finansije i Sekretarijata za imovinu, 
zastupanje i investicije dali su detaljne informacije, komentare i objašnjenja u vezi sa 
metodologijom izrade i planiranja budžeta i pojedinačno svih budžetskih stavki. Takođe su dali i 
usmene odgovore na sva postavljena pitanja na javnim raspravama. 
 
Od ukupnog broja ljudi koji su prisustvovali na javnim raspravama, a koji iznosi 77, njih 59 je 
popunilo evaluacionih listiće. 
Na prvo pitanje da ocjene učešće na javnoj raspravi 55 učesnika je ocijenilo kao pozitivno 
iskustvo, dva kao negativno dok se dva učesnika nisu izjasnila. 
Na pitanje da li je rasprava prema njihovom mišljenu organizovana na odgovarajući način, 52 
učesnik je pozitivno odgovorio, dva negativno, dok je pet odgovorilo  “ne znam”. 
Najčešće primjedbe oko organizacije ili sadržaja javne rasprave odnosile su se na: 
nezainteresovanost građana, kao i slab odziv prisustva javnim raspravama. 
Na pitanje da li smatraju da će predlozi sa javnih rasprava uticati na predlog Odluke, 38 učesnika 
je odgovorilo pozitivno, 10 negativno, 11 je odgovorilo da ne zna. 
Što se tiče kvaliteta ocijenjen je sa prosječnom ocjenom 4,4, dok je uspješnost javne rasprave  
ocijenjena prosječnom ocjenom 3,98. 
 
Javna rasprava održana je po sljedećem rasporedu: 
 

Red. 
br. 

Naziv Mjesne 
zajednice 

Datum 
održavanja 

Vrijeme 
održavanja 

Mjesto održavanja 

1. 

Za građane: 
MZ „Mrkojevići“ - 
Pečurice 
 

05.12.2022.g. 
/ponedeljak/ 

18:00 h 
Prostorije 

OŠ „Mrkojevići“ - Pečurice 

2. 
Za građane: 
MZ „Spič“- Sutomore 

06.12.2022.g. 
/utorak/ 

18:00 h 
Prostorije 

MZ „Spič“ - Sutomore 

3. 
Za građane: 
 MZ „Ostros“ i  
 MZ „Šestani“ 

07.12.2022.g. 
/srijeda/ 

11:00 h 
Prostorije 

MZ „Ostros“ - Ostros 

4. 
Za građane: 
MZ „Crmnica“ 

07.12.2022.g. 
/srijeda/ 

14:00 h 
Prostorije 

MZ „Crmnica“ - Virpazar 

http://www.bar.me/


5. 

Za građane: 
MZ „Bar I“, MZ „Bar II“ 
MZ „Bar III“, MZ „Bar 
IV“, MZ „Bar V“, MZ 
„Stari Bar“ i MZ 
„Šušanj“ 

08.12.2022.g. 
/četvrtak/ 

18:00 h  Sala SO Bar 

6. 
Stručna javna 
rasprava 

09.12.2022.g. 
/petak/ 

12:00 h Sala SO Bar 

 
 
PITANJA IZ DIJELA TEKUĆEG BUDŽETA: 
 
I MZ „Mrkojevići“ – Pečurice (05.2.2022.g. u 18:00 h)  
 

- Ahmed Bošković 

 
Da li su Budžetom za 2023. godinu planirana sredstva za prevoz učenika iz OŠ „Mrkojevići“? 
 
ODGOVOR: 
 

Budžetom za narednu godinu planirana su sredstva u iznosu od 70.000,00 € za prevoz učenika 
iz OŠ „Mrkojevići“, što je za 40% više u odnosu na 2022. godinu. 
 

- Mahmut Metanović 

 
Koliko je budžetom za 2023. godinu planirano sredstva za agrobudžet? 
 
ODGOVOR: 
 

Budžetom za narednu godinu u okviru potrošačke jedinice Sekretarijat za privredu, planirana su 
sredstva u iznosu od 150.000,00 € za agrobudžet, od čega za direktne podsticaje poljoprivredi 
100.000,00 €, a za podsticaje mladim poljoprivrednicima 50.000,00 €. Takođe, planirana su 
sredstva  i za podsticaje za zanatstvo u iznosu od 20.000,00 €. 
 
 
II MZ „Spič“- Sutomore (06.12.2022.g. u 18:00 h) 
 
Nije bilo pitanja. 
 
 
III MZ „Ostros“ i MZ „Šestani“ (07.12.2022.g. u 11:00 h) 
 

- Afrim Berjašević 
 

Da se planiraju dodatna sredstva za razne školske aktivnosti koje bi mogli koristiti učenici 
osnovne škole u Ostrosu, kao što je prevoz učenika i nastavnika na „Kviz znanja“, manifestacije 
koje se održavaju u Baru, dramske  sekcije i dr. 
 
ODGOVOR: 
 

Budžetom opštine Bar za 2023. godinu planirana su sredstva za transfere obrazovanju u iznosu 
od 400.000,00 €, što je za 23% više u odnosu na tekuću godinu. Takođe, u okviru sredstava za 
obrazovanje planirana su sredstva u iznosu od 15.000,00 € za ostale školske aktivnosti. Dakle, 
ukoliko se ukaže potreba za obezbjeđivanjem sredstava iz Budžeta opštine za realizaciju 



određenih školskih aktivnosti potrebno je podnijeti zahtjev nadležnom sekretarijatu koji će 
razmotriti opravdanost istog. 
 

- Dragan Vukmarković 
 
Potrebno je povećati stavku prolazak kroz tunel „Sozina“ za mještane MZ „Šestani“ koja je 
planirana u iznosu od 5.000,00 €, s obzirom da se povećava broj korisnika. 
 

- Jozo Lukić 

 
Da li će sredstva po osnovu naknade za prevoz biti i isplaćena u 2023. godini, jer su isplaćivana 
do 2015.g. zaposlenima u lokalnoj upravi, a predstavljaju značajnu stavku za sve zaposlene koji 
svakodnevno dolaze na posao iz udaljenih mjesnih zajednica? 
Da li su planirana sredstva za mjesne zajednice i da li se može posebno odvojiti stavka i iznos 
sredstava za mjesne zajednice? 
Da se opredijeli više sredstava za MZ „Šestani“ za prolazak kroz tunel „Sozina“, jer predloženi 
iznos nije dovoljan. 
 
ODGOVORI: 
 

Usvajanjem Odluke o prestanku važenja Odluke o visini naknade troškova prevoza na rad i sa 
rada zaposlenih kod korisnika budžeta Crne Gore tokom 2015. godine, ukinut je pravni osnov za 
isplatu ove naknade zaposlenima i iz tog razloga je i obustavljena isplata ovih sredstva. Tokom 
ove godine određini broj zaposlenih u Opštini Bar obratio se zahtjevom za pomoć u rješavanju 
ovog pitanja, pa je Sekretarijat za lokalnu samoupravu, kao nadležni organ, pristupio  rješavanju 
ovog problema i iznalaženju načina da se udovolji predmetnom zahtjevu. Sredstva po osnovu 
naknade za prevoz planirana su u iznosu od 15.000,00 € u budžetu za narednu godinu i ista će 
biti isplaćivana nakon definisanja načina i kriterijuma po kojima će se vršiti isplata.  
 
Sredstva za transfere mjesnim zajednicama planirana su u okviru stavke ostali transferi 
institucijama i ista nije moguće posebno odvojiti s obzirom da Sekretarijat za finansije mora 
poštovati Pravilnik o jedinstvenoj klasifikaciji za budžet Crne Gore i budžete opština koji donosi 
Ministarstvo finansija na osnovu Zakona o budžetu i fiskalnoj odgovornosti. 
 
MZ „Šestani“ se još uvijek nije obratila zahtjevom za prenos sredstava za prolazak kroz tunel 
„Sozina“ koja su za ovu namjenu predviđena u budžetu za 2022. godinu, ali svakako ukoliko 
smatrate da je potrebno predvidjeti povećanje sredstava potrebno je da dostavite zahtjev u 
pisanoj formi sa obrazloženjem i finansijskim predlogom u periodu trajanja javne rasprave, kako 
bi se mogao uzeti u razmatranje. 
 

- Bećir Berjašević  
 
Da se obezbijede sredstva za prevoz učenika i penzionera posebno za MZ „Ostros“. 
Da se subvencionira razvoj poljoprivrede posebno stočarstvo, tj. da se obezbijede sredstva koja 
bi se dodjeljivala stočarima po grlu stoke, da se planiraju subvencije za ljude koji prodaju 
koštanje. Takođe je traženo da se predvide sredstva za prolazak kroz tunel „Sozina“ i za 
mještane MZ „Ostros“, kao što je planirano, te da će navedene predloge dostaviti putem pisma u 
periodu trajanja javne rasprave. 
 
 
 
 
 
 



 
 
IV MZ „Crmnica“ (07.12.2021.g. u 14:00 h) 
 

- Ilija Klisić 

 
Da se u budžetu planiraju sredstva za učešće na sajmovima raznih poljoprivrednih udruženja, te 
da je potrebno unaprijediti komunikaciju zaposlenih na poslovima poljoprivrede sa 
poljoprivrednicima, kako bi se približile perocedure i olakšao postupak ostvarivanja prava na 
predviđene subvencije, ili da se od sredstava namijenjenih za NVO opredijele sredstva za NVO 
Udrženje vinara kako bi mogli da učestvuju na sajmovima. 
 
ODGOVORI: 
 

Sekretrarijat za privredu je nadležni organ za poslove poljoprivrede u Opštini Bar, sugerišemo da 
se ovom organu uputi inicijativa na koji način je potrebno izmijeniti Odluku o podsticajima i 
investiranju u razvoj poljoprivrede, kako bi se predvidjela dodatna sredstva i vršila raspodjela istih 
na način koji zadovoljava potrebe svih poljoprivrednih proizvođača na teritoriji opštine. 
Odlukom o kriterijumima, načinu i postupku raspodjele sredstava nevladinim organizacijama 
(„Sl.list Crne Gore – opštinski propisi“, br. 06/18 i 32/22) sredstva koja se opredjeljuju u budžetu 
opštine za nevladine organizacije uvećana su sa dosadašnjih 0,5% tekućeg budžeta, na 1% 
tekućeg budžeta i za narednu godinu iznosiće 164.500,00 €. Odlukom je propisano da se 
sredstva dodjeljuju nevladinim organizacijama koje su registrovane u Crnoj Gori, sa sjedištem u 
Opštini Bar, za projekte koji se u potpunosti ili pretežno realizuju na teritoriji Opštine Bar. 
Raspodjelu sredstava vrši Komisija za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama, u skladu 
sa navedenom Odlukom, a na osnovu javnog konkursa, koji se takođe raspisuje u skladu sa 
odrebama iz predmetne Odluke. 
 

- Mladen Đuković 
 
Da se u budžetu planiraju sredstva za učešće na sajmovima za potrebe udruženja vinara, jer je 
to veoma važno za prezentaciju i plasiranje domaćih proizvoda. 
 

- Ilija Marković 

 
Da se u budžetu smanji budžet za potrošačku jedinicu Služba za vršenje komunalnog nadzora – 
Komunalna policija, jer u Virpazaru nisu zadovoljni radom i postupanjem ovog organa na terenu. 
 

- Nevenka Plantak 
 
Budžet je urađen po svim pravilima, ispoštovane su sve zakonske procedure i predstavlja školski 
primjer kako treba jedan budžet da se radi.  
 
 
V MZ „Bar I“, MZ „Bar II“, MZ „Bar III“, MZ „Bar IV“, MZ „Bar V“, MZ „Stari Bar“ i MZ 
„Šušanj“ (08.12.2022.g. u 18:00 h) 

 
- Neđeljko Đurović 

 
Da se u budžetu planiraju dodatna sredstva mještane MZ „Šestani“ za prolazak kroz tunel  
„Sozina“ i da se dodatno razmotre kritirijumi za ostvarivanje ovog prava zbog neriješenih 
imovinskih odnosa žitelja navedene mjesne zajednice. 
 
 



 

 
VI STRUČNA JAVNA RASPRAVA (09.12.2022.g. u 12:00h) 
 

- mr Tanja Spičanović 

 
Da se u Budžetu Opštine za narednu godinu planiraju dodatna sredstva za naknadu za 
novorođeno dijete, koja je do sada iznosila 100 €, odnosno 130 € ukoliko je jedan od roditelja 
nezaposlen, te da se po ovom osnovu planira iznos od 450 € za svako novorođeno dijete na 
teritoriji naše Opštine, uslijed značajnog pada životnog standarda od početka pandemije korona 
virusa i kontinuiranog rasta stope inflacije, naročito osnovnih životnih namirnica i odjeće, obuće i 
opreme za novorođenu djecu. 
 

- Trivo Zolak 
 
Pohvale na račun nacrta Odluke o budžetu, naročito brošure koja je pripremljena i podijeljena 
učesnicima javne rasprave.  
Bilo bi lijepo da su među planiranim sredstvima za preduzeća čiji je osnivač Opština Bar i 
sredstva za televiziju Bar koja je toliko godina u najavi, a prijeko je potrebna jednom modernom i 
perspektivnom gradu kao što je Bar. Potrebno je samo kupiti opremu, zaposleni već postoje u 
Radio Baru. 
 

- Dragan Đonović 
 
Da se u Budžetu za narednu godinu poveća dotacija DOO „Komunalne djelatnosti“ Bar, zbog 
povećanja cijena na tržištu, odnosno inflacije koja utiče i na ovo preduzeće, ali i zbog činjenice da 
je izgradnjom novih parkovskih površina u gradu, povećan obim poslova ovog preduzeća. 
Predlog finansijskog plana i potrebnog povećanja dotacije, sa obrazloženjem, preduzeće će 
dostaviti obrađivačima nacrta Odluke u toku trajanja javne rasprave. 
 

- dr Rade Stanisavljević 
 
Pohvalno je to što su uvećana sredstva namijenjena za unapređenje sporta i sportskih aktivnosti 
na 1.000.000,00 €. Obzirom da su uvećana i sredstva za FK „Mornar“ predlog je da se od tih 
sredstava izdvoje sredstva za plaćanje članarine za omladince, tj. da se uslijed značajnog 
uvećanja dotacije iz Budžeta opštine najmlađi članovi oslobode plaćanja mjesečne članarine. 
 

- Nela Dabanović 

 
Transferi obrazovanju su uvećani na 400.000,00 €, ali se uvećanje uglavnom odnosi na prevoz 
učenika i penzionera i prevoz učenika iz OŠ „Mrkojevići“, dok su sredstva za poboljšanje uslova u 
školama planirana u istom iznosu kao i za tekuću godinu i iznose 25.000,00 €, što je zaista 
mizerna cifra.  
Obzirom da se FK „Mornar“ nalazi na začelju tabele, a da se planira povećanje sredstava za ovaj 
klub, predlog je da se ta sredstva preusmjere za Narodnu kuhinju. Iako je Budžetom planirano 
uvećanje od 100% u odnosu na tekuću godinu, u komunikaciji sa Ljiljanom Vujović informisana 
sam da je 50.000,00 € dovoljno samo za režijske troškove i zarade i da od tih sredstava ne može 
i hrana da se kupi. 
Odjeljenje transfuzije krvi u Opštoj bolnici je neadekvatno opremljeno, nema frižidera za čuvanje 
jedinica krvi, pa bi bilo poželjno da se iz Budžeta opštine obezbijede sredstva za njegovo 
opremanje. 
Previše sredstava planirano za dotaciju za DOO „Lovstvo“. 
 



 
 

-  Omer Vukić 
 

Stavka za prevoz učenika iz OŠ „Mrkojevići“ je povećana za 20.000,00 €, ali bi bilo dobro ukoliko 
bi se obezbijedilo dodatnih 10.000,00 €, s obzirom da ima dodatnih zahtjeva za obezbjeđivanje 
prevoza za učenike ove škole.  
 

- Marija Božović 
 

Da se u Pravilniku o finansiranju sporta, odredi tačan procenat sredstava za sportske 
organizacije lica sa invaliditetom, po uzoru na Glavni grad. 
 

- Goran Jovanović 
 

NVO „Gradionica“ u postupku prethodnog konsultovanja dostavila određene predloge pa bi volio 
da dobije izjašnjenje nadležnog sekretarijata po pitanju istih. 
 

- Miodrag Banović 
 

Da se NVO KUD „Jedinstvo“ uvrsti direktno u Budžet Opštine Bar. 
 

- Ljubiša Tadić 
 

Da se povećaju sredstva za manifestacije iz oblasti zaštite životne sredine, naročito urbane 
mobilnosti u okviru rashoda namijenjenih za Sekretarijat za stambeno-komunalne poslove i 
zaštitu životne sredine. 
 
ODGOVORI: 
 

Obzirom da se većina predloga odnosila na obezbjeđivanje dodatnih sredstava za određene 
namjene, po završetku javne rasprave sve vaše predloge ćemo uzeti u razmatranje zajedno sa 
organima u okviru čijih nadležnosti su navedeni predlozi. Kao što je u uvodnom izlaganju rečeno 
Budžet se između ostalog planira i na osnovu obrazloženih zahtjeva porošačkih jedinica, koji 
svako u okviru svojih nadležnosti planira i predlaže potrebna sredstva za narednu godinu. Nakon 
toga svi zahtjevi koji budu ocijenjeni kao opravdani i za koje je moguće obezbijediti dodatna 
sredstva biće uvršteni u predlog Odluke, koji će biti upućen Ministarstvu finansija na davanje 
mišljenja, a potom i Skupštini Opštine na usvajanje. 
Zahtjev DOO „Komunalne djelatnosti“ kad bude dostavljen obrađivačima biće uzet u razmatranje. 
Za izmjene Pravilnika na osnovu kojeg se vrši raspodjela sredstava sportskim organizacijama 
potrebno je uputiti inicijativu resornom sekretarijatu kako bi u narednom periodu pristupili izmjeni 
istog u skladu sa iskazanim potrebama. 
Predloge i sugestije koje je NVO „Gradionica“ uputila u postupku prethodnog konsultovanja smo 
proslijedili Sekretarijatu za kulturu, sport i mlade, kao nadležnom organu, koji nas je informisao 
da je predlog za izradu Lokalne strategije za razvoj kulture u načelu opravdan, ali da se ne može 
pristupiti izradi istog dok ne bude donešen Nacionalni program razvoja kulture, dok je predlog  za 
opredjeljivanje sredstava za podršku projekata iz oblasti kulture već obuhvaćen stavkom ostale 
manifestacije koja je povećana u odnosu na plan za tekuću godinu. U svakom slučaju odgovor 
nadležnog Sekretarijata će biti proslijeđen. 
Sredstva za NVO raspodjeljuju se u skladu sa Odlukom o kriterijumima, načinu i postupku 
raspodjele sredstava nevladinim organizacijama, po javnom konkursu za raspodjelu. Kao što je i 
prethodne godine objašnjeno, s obzirom da Opština ne može biti osnivač NVO, nema zakonskog 
osnova da se KUD „Jedinstvo“ kao NVO uvrsti direktno u Budžet, već da u komunikaciji sa 
resornim sekretarijatom sagledate zakonske mogućnosti za izmjenu Odluke o kriterijumima, 
načinu i postupku raspodjele sredstava nevladinim organizacijama ili preregistraciju. 



 
VII PRIMJEDBE  I SUGESTIJE KOJE SU PRISTIGLE PUTEM POŠTE ILI ELEKTRONSKIM 
PUTEM:  
 

- mr Tanja Spičanović, Vesna Drašković, Andrea Demirović  
 

Predlog da se u Budžetu Opštine za narednu godinu planiraju dodatna sredstva za naknadu za 
novorođeno dijete, koja je do sada iznosila 100 €, odnosno 130 € ukoliko je jedan od roditelja 
nezaposlen, te da se po ovom osnovu planira iznos od 450 € za svako novorođeno dijete na 
teritoriji naše Opštine. 
 
ODGOVOR: 
 

Predlog se prihvata, uz obavezu da nadležni sekretarijat uskladi Odluku o pravima iz socijalne i 
dječije zaštite („Službeni list Crne Gore – opštinski propisi“, br. 07/18 i 45/21), koja je povučena 
sa dnevnog reda XXXI sjednice održane 30.03.2022. godine sa predloženim izmjenama, s 
obzirom da su Nacrtom Odluke o Budžetu Opštine Bar za 2023. godinu obezbijeđena finansijska 
sredstva za realizaciju iste. 
 

- Dragan Vukmarković 

 
Da se subvencija prolazak kroz tunel „Sozina“ za mještane MZ „Šestani“ od 5.000,00 €, značajno 
poveća, jer zbog tek zaživjele akcije došlo do opravdanog nesporazuma korišćenja sredstava 
koje je doprinijelo pogrešnoj procjeni potrebe za sledeću godinu. Predložena cifra je nedovoljna 
iz razloga povećanja korisnika i izmjene zakona Monteputa koji uvodi novu tehnologiju od 
01.01.2023 i koji znatno povećava minimalni broj prolaza, što će u mnogome zadovoljiti same 
korisnike. 
 
ODGOVOR: 
 

S obzirom da je Odbor za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore usvojio mjeru kojom 
je predviđeno da stanovnici MZ „Crmnica“ koji zbog posla ili studiranja svakodnevno prolaze kroz 
tunel „Sozina“ budu oslobođeni plaćanja putarine, čime će se smanjiti potreba ove MZ za 
potraživanje sredstava iz budžeta opštine Bar, u budžetu će sredstva planirana za prolazak kroz 
tunel „Sozina“ biti objedinjena, a korisitće se u skladu sa obrazloženim potrebama mjesnih 
zajednica Ostros, Šestani i Crmnica.  
 

- Udruženje građana „Šestani“ 
 

Udruženje građana "Šestani" raduje okolnost da je Nacrtom Budžeta Opštine Bar za 2023. 
godinu dimenzionirana razvojna koncepcija naše lokalne zajednice i stoga sugerišemo da 
namjenjena sredstva za subvencioniranje prolaza kroz tunel Sozinu nijesu dovoljna, kao i da ovu 
problematiku treba rješavati u saradnji sa upravom DOO "Monteput" i nadležnim organima 
državne uprave. 
Pošto predviđeni novčani iznos za subvencioniranje prolaza registrovanih poljoprivrednika sa 
područja MZ Šestani nije odgovarajući predlažemo i održavanje namjenskog sastanka sa 
čelnicima Opštine Bar na kome bi bile dogovorene smjernice za dalje, zajedničko djelovanje na 
pronalaženju trajnijeg i ekonomičnijeg rješenja (mjesečne karte, sezonski popusti i sl.). 
Uz ovo ide i problematika načina na koji se fizička lica registruju za obavljanje poljoprivredne 
djelatnosti, jer većina građana koja se bavi ili namjerava baviti ovom djelatnošću na prostoru MZ 
Šestani ili nema odgovarajuće poljoprivredne objekte ili je njihovo prebivalište van područja ove 
MZ. Stoga, ovaj pravni status mora biti upodobljen sa realnim prilikama i kroz saradnju sa 
Sekretarijatom za privredu ovim potencijalnim poljoprivrednim proizvođačim treba biti omogućen 
svojevrsni modus operandi. 



 
ODGOVOR: 
 

S obzirom da je Odbor za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore usvojio mjeru kojom 
je predviđeno da stanovnici MZ „Crmnica“ koji zbog posla ili studiranja svakodnevno prolaze kroz 
tunel „Sozina“ budu oslobođeni plaćanja putarine, čime će se smanjiti potreba ove MZ za 
potraživanje sredstava iz budžeta opštine Bar, u budžetu će sredstva planirana za prolazak kroz 
tunel „Sozina“ biti objedinjena, a korisitće se u skladu sa obrazloženim potrebama mjesnih 
zajednica Ostros, Šestani i Crmnica.  
 

- Bećir Berjašević, predsjednik Savjeta MZ “Ostros” 
 
Za MZ „Ostros“ predvidjeti 100.000,00 € za razvoj poljoprivrede radi subvencionisanja 
poljoprivrednih proizvođača i stočara sa ovog područja.  
 
ODGOVOR: 
 

Da bi se mogla planirati sredstva, potrebno je podnijeti inici jativu nadležnom sekretarijatu za 
izmjenu postojeće Odluke o podsticajima i investiranju u razvoj poljoprivrede, kako bi se stvorio 
zakonski okvir za isplatu traženih sredstava. 
 

- DOO „Komunalne djelatnosi“ Bar 
 
Uslijed značajnog rasta cijena energenata, rezervnih djelova, sirovina i ostalih materijalnih 
troškova potrebno je povećati transfere prema DOO „Komunalnim djelatnostima“ za     
366.700,00 €, kao i sredstva za tretiranje palmi za 45.000,00 €. 
 
ODGOVOR: 
 

Sekretarijat za komunalno stambene poslove i zaštitu životne sredine u okviru kojeg se planiraju 
predmetna sredstva je dostavio mišljenje da se u ovom momentu ne može pozitivno odgovoriti 
na zahtjev DOO „Komunalne djelatnosti“ bez jasnog obrazloženja i detaljne analize opravdanosti 
za povećavanje izdataka. 
 
 

- MZ „Šestani“ 

 
Da se za subvencionirani prolaz kroz tunel „Sozina“ za građane MZ „Šestani“ opredijeli novčani 
iznos od 10.000,00 eura. 
 
ODGOVOR: 
 

S obzirom da je Odbor za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore usvojio mjeru kojom 
je predviđeno da stanovnici MZ „Crmnica“ koji zbog posla ili studiranja svakodnevno prolaze kroz 
tunel „Sozina“ budu oslobođeni plaćanja putarine, čime će se smanjiti potreba ove MZ za 
potraživanje sredstava iz budžeta opštine Bar, u budžetu će sredstva planirana za prolazak kroz 
tunel „Sozina“ biti objedinjena, a korisitće se u skladu sa obrazloženim potrebama mjesnih 
zajednica Ostros, Šestani i Crmnica.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
- DOO LJE „Radio Bar“ 

 
Uslijed značajnog rasta cijena i inflacije potrebno je povećati transfere prema DOO LJE „Radio 
Bar“ za 50.850,00 €. 
 
ODGOVOR: 
 

Sekretarijat za kulturu, sport i mlade u okviru kojeg se planiraju predmetna sredstva je dostavio 
predlog u iznosu od 300.000,00 €.  
 

- Ribarski sportski klub Rumija 

 
Da se sredstva za Treći međunarodni kup Bara u ribolovu za 2023.g. - Revijalano KUP 
takmičeanje koje će se održati u novembru povodom Dana Bara obezbijede u iznosu od  
2.500,00 € u Budžetu,  kako bi ovo takmičenje postalo tradicionalno. 

 
ODGOVOR: 
 

Budžetska sredstva se ne planiraju pojedinačno za svaku manifestaciju, već u ukupnim iznosima 
po određenim potrošačkim jedinicama shodno utvrđenim nadležnostima. Dakle, prilikom 
održavanja manifestacije potrebno je obratiti se obrazloženim zahtjevom organu nadležnom za 
sport, koji će cijeniti opravdanost podnijetog zahtjeva i odlučiti o istom. 
 
 
 
 

SEKRETARIJAT ZA FINANSIJE 

 

 
 


